
  

 
 

Verslag MR Eligant 
 
Datum vergadering:  23 oktober 2023 
Aanwezig:  Daan Boonman (doc), Esther Faber (ouder), Arnold van Gessel (SL), Heleen 

Kleinheerenbrink (doc), Nadine Kuipers (SL), Marieke van Loo (punt 6a), 
Sandra Mors (punt 3), Berber Oldenbeuving (ouder), Suzanne de Roos (ll), 
Martin de Smit (doc/vz), Esther Velner (doc), Floor Velzel (ll), Willeke 
Voskamp (punt 4), Gijs Wasseveld (doc), Riet van der Wenden (oop/not)  

Afwezig:   Martine Spithout-Visser (ouder) 
 
 Onderwerp Actie 
1. Welkom   
2. Verslag en actie- en besluitenlijst 18 september 2023 

Wijzigen verslag: 
• 7. BMC. Ook maatwerkuren nadrukkelijk meenemen. 

Opmerkingen naar aanleiding van verslag: 
• 3. Jaarverslag BC en EL wordt aan gewerkt (Martin/Jan) 
• 6. Data meivakantie: meenemen in nieuwsbrieven naar ouders.  

Kinderopvang op school -> Daan en Gijs maken een inventarisatie en 
werken dit verder uit.  

Vastgesteld 
 
 
 
 
Marieke/Riet 
Daan/Gijs 

3.  NF opleidingen 
Sandra Mors geeft toelichting middels een presentatie op NF opleidingen 
waarbij om een cijferlijst (cijfers vwo 5) wordt gevraagd.  
 
Er is contact geweest met BiOND en de Universiteiten van Nederland. 
Op de sites van de universiteiten is na te kijken wat te doen. Sandra zal een 
stukje plaatsen in de nieuwsbrief. 
 
Handige linkjes: FAQ cijferlijst decentrale selectie versie 13 juni.pdf 
(universiteitenvannederland.nl) 
Voorbeeld: Ranking & motivering | Erasmus MC | Erasmus University 
Rotterdam (eur.nl)  

 
 
 
 
 
 
Sandra 

4. Havo-educatie 
Willeke Voskamp geeft een toelichting. 
Vraag vanuit OC&W: hoe kunnen we leerlingen enthousiasmeren voor een 
baan in het onderwijs? Het gaat hier om een pilot op 10 scholen, waarbij het 
SLO met ons meekijkt om de kwaliteit te waarborgen. 
 
Het betreft een keuzevak in vwo 4 en havo 4. Op de havo mag het cijfer 
worden meegenomen in het combinatiecijfer, bij het vwo telt dit vak niet 
mee, daar kan het op een plus-document komen. Er is inmiddels een PTA 
gemaakt voor 120 slu. 
 
De keuze voor de leerling is po, vo of educatief breed. Bij het laatste kun je 
denken aan onder meer uitgeverijen of museumeducatie. Sommige 
leerlingen weten heel goed wat ze willen. Leerlingen kiezen hun eigen route 
met een eigen onderwijsplan. 

Ter informatie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.universiteitenvannederland.nl%2Ffiles%2Fdocumenten%2FDomeinen%2FOnderwijs%2FFAQ%2520cijferlijst%2520decentrale%2520selectie%2520versie%252013%2520juni.pdf&data=05%7C01%7C%7C49ca76db15c44a53262908dbd55871cc%7C5f9f26d7423346d18197bc37cff4bdff%7C0%7C0%7C638338348064719794%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=8tevZQweHV7JY3wNre%2F7TVYFaCrfmWiWsPJ%2BLP2afwA%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.universiteitenvannederland.nl%2Ffiles%2Fdocumenten%2FDomeinen%2FOnderwijs%2FFAQ%2520cijferlijst%2520decentrale%2520selectie%2520versie%252013%2520juni.pdf&data=05%7C01%7C%7C49ca76db15c44a53262908dbd55871cc%7C5f9f26d7423346d18197bc37cff4bdff%7C0%7C0%7C638338348064719794%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=8tevZQweHV7JY3wNre%2F7TVYFaCrfmWiWsPJ%2BLP2afwA%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.eur.nl%2Ferasmusmc%2Fonderwijs%2Fdecentrale-selectie%2Franking-motivering&data=05%7C01%7C%7C49ca76db15c44a53262908dbd55871cc%7C5f9f26d7423346d18197bc37cff4bdff%7C0%7C0%7C638338348064719794%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=KHDgGwdTSdh5UV%2FcdQ%2F2iGxb24l1xkm%2BPBvXwwm6emU%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.eur.nl%2Ferasmusmc%2Fonderwijs%2Fdecentrale-selectie%2Franking-motivering&data=05%7C01%7C%7C49ca76db15c44a53262908dbd55871cc%7C5f9f26d7423346d18197bc37cff4bdff%7C0%7C0%7C638338348064719794%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=KHDgGwdTSdh5UV%2FcdQ%2F2iGxb24l1xkm%2BPBvXwwm6emU%3D&reserved=0


  

In contact met verschillende hbo’s en uni’s moet blijken of leerlingen nu al 
vrijstellingen zouden kunnen krijgen, bijvoorbeeld voor de rekentoets op de 
pabo.  
 
Op dit moment hebben we 4 aanmeldingen, we gaan voor 10 leerlingen. De 
kick-off is 3 november. Er volgt nog een stukje in de nieuwsbrief voor de 
bovenbouw. 

 
 
 
 
 
Willeke/Sandra 

5. Mededelingen directie 
a. Leerlingenstatuut (totstandkoming en voortgang)  

Deze week is de volgende afspraak. Komt t.z.t. weer terug op de 
agenda.  
 

b. Voortgang verbouwing (met kleine rondleiding)  
Verbouwing ligt op schema. Pauzeplekken om te zitten worden 
uitgebreid, o.a. met banken van Kompaan; naar een locatie voor 
stilteplekken wordt nog gezocht.  
Ventilatie: Dit wordt langzaam ingeregeld. Dat het nog niet overal 
goed lijkt te functioneren heeft te maken met afstemming binnen 
school. Volgende vergadering weer op de agenda. 
Fietsen: Op dit moment wordt de fietsenstalling niet uitgebreid en 
ook een eventuele overkapping voor docentenfietsen is nu niet aan 
de orde. Wordt volgend schooljaar weer opgepakt.  
 

c. Eerste inkijkje begroting 2024 en meerjarenbegroting 2025-2027  
De begroting is gepresenteerd op het bestuursbureau. Er worden 
nog een paar wijzigingen doorgevoerd. 13 november komt Gert 
Teunissen een toelichting geven aan de MR. De volgende 
vergadering zal de MR om advies gevraagd worden.  
 

d. Terugblik MR-dag 
De praatrondjes met de directies en groepjes MR leden van andere 
scholen waren zinnig. Er zit veel verschil in beleving tussen de 
verschillende MR’en. Bij ouders bleek behoefte aan uitwisseling; 
Martin neemt dit mee naar de GMR.  

 
e. Nieuw lid examencommissie. Na gesprekken met de 

sollicitatiecommissie is de keuze gevallen op Jasper Plieger als 
vervanger van Naomi Floris. 

Ter informatie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nadine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Martin 

6. Bespreekpunten 
a. Toelatingsbeleid  

Afgelopen jaar zijn er 50 leerlingen uitgeloot. Alle leerlingen zijn 
persoonlijk gebeld; dit was veel werk met vaak emotionele reacties. 
Voor het volgend schooljaar wordt nog gekeken of en hoe we dit 
gaan oppakken. 
 
Een postcodebeleid binnen vo mag, mits het voldoet aan een aantal 
regels: zo mag er o.a. niet gediscrimineerd worden. Bij het 
samenstellen van het postcodegebied is gekeken naar het 
voedingsgebied van oudsher en naar de vakantieregio. 

 
Bespreken 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

Het afgelopen jaar waren er ongeveer 50 aanmeldingen van 
kinderen buiten het voorgestelde postcodegebied; nagenoeg 
hetzelfde aantal van uitgelote leerlingen.  
 
Er komen deze avond veel dilemma’s op tafel. Zo wordt er op 
gewezen dat er heel bewust wordt gekozen voor onze school, juist 
als je kind ver moet reizen.  
 
De schoolleiding zet komende maand alle voor- en nadelen van een 
postcodebeleid nog eens op een rij. Voor de volgende vergadering 
ontvangen we een nieuw concept ter instemming.  
 

b. Vaststellen nieuwe verhouding functiemix (eventuele vacatures 
invullen per 1 augustus 2024) 
Het beleid is gelijk als vorig jaar. 6 fte beschikbaar voor LC functie; 
dat is ruim. Vanuit de MR nemen Gijs of Esther zitting in de 
commissie.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vastgesteld 
 
 
 
 

7. Mededelingen GMR 
Martine Spithout-Visser is samen met Martin onze afvaardiging naar de 
GMR.  

Ter informatie 

8. Rondvraag 
a. Onrust op school betreffende de oorlog tussen Israël/Hamas? Op 

school is hier niet veel onrust te bespeuren. De VO raad heeft een 
paar linkjes gestuurd met tips en achtergrondinformatie die kunnen 
helpen bij het bespreken en het duiden van het conflict.  

 

 

https://c.spotler.com/ct/m5/k1/rrPOcg4nkWUu1UNv_iIMppuh7sYVX-_SeBnS9ZJnyUzTl50KGPBaLZTmPmbND-m-DGwV4iykCVfoF0vHuU2ErQ/iibknHRVzSt7nPx

